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اسلامی شهر مشهد با 
اشاره به اینکه اراضی 
پادگان ارتــش یکی از 
ی  صت ها ین فر ین و بهتر تر مستعد
شــهــری اســــت، گــفــت: ایـــن اراضــــی با 
اهتمام مدیریت شهری در دوره ششم، 
در اختیار شهر و شهروندان قرار گرفته 

است.
ایمان فرهمندی در 
آغـــــاز جــلــســه عــلــنــی 
شــورای اسلامی شهر 
مشهد، ضمن تقدیر 
از هــیــئــات مــذهــبــی 
بــرای برگزاری مراسم 
عـــزاداری دهــه اول مــاه محرم، افــزود: 
فضای بسیار معنوی و چهره شهر به 
بهترین شکل ممکن متناسب با ایام 

عزاداری اباعبدا... بود.
وی در ادامه، ضمن اشاره به شصتمین 
سالگرد تأسیس سازمان اتوبوس رانی 
شهرداری مشهد از تلاش های کارکنان 
اتوبوس  رانی تشکر کــرد و در ادامــه با 
اشــاره به 30 تیرماه، سالروز درگذشت 
خطیب شهیر و واعظ معروف مرحوم 
شیخ احمد کافی، تصریح کرد: ایشان 
چهره ای با اخلاص و مومن و مبارز بود 
که ارادت قلبی ویژه ای به امام رضا)ع( و 

حضرت ولی عصر)عج( داشت.
وی در ادامــه به عملیات اجرایی فاز 
یک بوستان 25 هکتاری »جهانشهر« 
اشاره کرد و گفت: سامان دهی اراضی 
و انــتــقــال پـــادگـــان ارتــــش، ثــمــره یک 
توافق سازنده بین مدیریت شهری، 
ــــش جــمــهــوری اســلامــی و آســتــان  ارت
قدس رضوی بود و شایسته است که 

از زحمات شهردار سابق مشهد هم 
تقدیر و تشکر داشته باشم.

فرهمندی افــزود: سامان دهی اراضی 
پادگان ارتش اتفاق ارزشمندی بود که 
در این دوره به ثمر نشست، ولی آن گونه 

که باید مورد توجه قرار نگرفت.
وی تصریح کرد: شهرداری باید با تعریف 
ع،  بــســتــه پــروژه هــای مختلف و متنو
ــی را به  ظرفیت های بالقوه ایــن اراض
فعلیت برساند تا در کنار ارتقای سطح 
کیفیت زیــســت شــهــری، ســرانــه هــای 

شهری هم افزایش یابد.
فــرهــمــنــدی در ادامــــه گــفــت: یــکــی از 
مـــوضـــوع هـــای مـــطـــرح شــــده اخــیــر، 
ســــؤال و اســتــیــضــاح شـــهـــردار بـــوده 
اســت؛ باید توجه داشــت کــه شــورای 
ــژه ای بابت  اســلامــی شهر، دغــدغــه ویـ
عملکرد شهرداری دارد و همه پیگیر 

هستند کــه بــه نــحــوی، بــرنــامــه ریــزی 
داشــتــه باشیم تــا شــهــرداری وظایف 
 خود را به بهترین شکل ممکن انجام 

دهد.

همراهی شورای ششم با شهردار مشهد  

وی افــزود: در قالب سؤال و تذکر این 
که  کــردیــم  دغدغه مندی را پیگیری 
سرانجام به استیضاح منتج شــد؛ در 
جلسات مختلف این موضوع بررسی 
و سرانجام مقرر شد، مسیرهایی که به 
دغدغه و مشکل در مدیریت شهری 

منجر شده، مشخص و برطرف شود.
فرهمندی ادامه داد: شهردار مشهد 
ــر و  ــظ ــدن ــه نـــکـــات م ــم پـــذیـــرفـــت کـ هـ
معضلات و مشکلات اعلامی را در یک 
کند  ــازه زمانی مشخص حل وفصل  ب
و بر این مبنا، شورای شهر نیز نهایت 

همکاری و کمک را به شهردار و مدیران 
شهرداری داشته باشد.

وی گفت: امیدواریم با حل مشکلات، 
پروژه ها در مسیر تکمیل قــرار گیرد و 
در سال پایانی فعالیت شــورای شهر، 
جــمــع بــنــدی مـــؤثـــری از اقـــدامـــات و 
عملکرد مدیریت شهری دوره ششم 

داشته باشیم.

استیضاح مسکوت ماند  

نایب رئیس شورای اسلامی شهر مشهد 
با بیان اینکه استیضاح شهردار تا زمان 
صحت سنجی تعهدات مسکوت شده 
است، افزود: باید توجه داشت که این 
تعهدات، تعهدات جمعی هستند و نه 
فــردی؛ امیدواریم با تحول، به سمت 
تــســریــع در حــل مــســائــل و مشکلات 

برویم.

نایب رئیس شورای اسلامی شهر مشهد تأکید کرد

ضرورت ارتقای زیست شهری در اراضی پادگان

اجرای 13 برش اسکلت در تیر ماه

در راســتــای بــرخــورد با تخلفات ساختمانی و بــرای ملزوم کردن 
سازندگان بنا به رعایت اصول صحیح شهرسازی در مستحدثات 
ساختمانی، طــی تیرماه امــســال ســیــزده بــرش اسکلت غیرمجاز 
صورت گرفت و این مهم با دستور قضایی به مرحله اجرا درآمد. در 
ماهی که گذشت 73 اخطاریه توقف عملیات ساختمانی به دلیل 
ساخت وسازهای غیرمجاز، خلاف ضابطه و خارج از ضوابط قانونی 
صادر و ابلاغ شد و 42 مورد اخطاریه تأمین ایمنی نیز صادر شد. این 
اخطارها درباره ساختمان هایی صادر می شود که خطری است و 
ج از پروژه های ساختمانی  رفع خطر از معابر عمومی داخل و خار

ضرورت دارد.
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عضو شورای اسلامی شهر مطرح کرد

تعریف 81 پروژه زودبازده برای محلات منطقه 7 شهرداری

نایب رئیس کمیته نظارتی شماره4 شــورای اسلامی شهر مشهد 
کنون 81 پروژه  در قالب پروژه های زودبازده3 برای محلات  گفت: تا
هدف در منطقه 7 شهرداری مشهد تعریف شده که در دوازده محله 
اجرایی خواهد شد. این پروژه ها پس از جمع بندی و نهایی شدن 
توسط شوراهای اجتماعی محلات منطقه، به تأیید کمیته نظارتی 

رسیده است.
ــازده منطقه 7  ــ سیدحسین علوی مقدم در حاشیه بــازدیــد از پــروژه هــای زودب
شهرداری مشهد، اظهارکرد: یکی از رویکردهای نوین و شاخص شورای ششم، برپایه 
مردم مداری و مردم محوری، تصویب اجرای پروژه های زودبازده بود؛ پروژه هایی که 

کنون اجرایی شده و امسال شاهد آغاز فاز سوم آن هستیم. دو فاز آن تا
وی گفت: در فازهای یک و دو پروژه های زودبازده منطقه 7، با نظر و مطالبه مردمی، 

146 پروژه مختلف تعریف و اجرایی شده است.
علوی مقدم با بیان اینکه مجموع اعتبارات پیش بینی شــده بــرای پــروژه هــای 
زودبــازده 3 منطقه 7 شهرداری، 180 میلیارد تومان است، اظهارکرد: 50 درصد از 
پروژه های زودبازده، پروژه های عمرانی، 40 درصد پروژه های فرهنگی و 10درصد هم 

در حوزه خدمات شهری و فضای سبز است.

آشنایی نوجوانان با شهدا 
در قالب رویداد هنری جبهه همین نزدیکی است

رویداد هنری »جبهه همین نزدیکی است« برای آشنایی نوجوانان 
با دوران دفاع مقدس در گلزار شهدای بهشت رضــا)ع( مشهد در 
حال برگزاری است. رویداد هنری جبهه همین نزدیکی است، هر 
هفته برای نوجوانان برگزار می شود و افراد علاقه مند به این برنامه 
می توانند به صورت گروهی ثبت نام کنند. هدف از برگزاری این 
رویداد آشنایی نوجوانان با سیره شهدا و دوران دفاع مقدس است 
و نوجوانان در قالب نقش یک رزمنده در موقعیت جنگ و دفاع 

قرار می گیرند.
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علنی شورای اسلامی 
وز  ــر مـــشـــهـــد ر ــ ــه ــ ش
گذشته در حالی برگزار 
شـــــد کـــــه بــــراســــاس 
صـــحـــبـــت هـــای ســه 
قـــبـــل  ز  و ر ر  ــا ــ ــ ــه ــ ــ چ
سخنگوی شـــورا قــرار 
بود استیضاح شهردار مشهد یکی از 
دستورکارهای ایــن جلسه باشد، اما 
پس از جلسه چند ساعته شهردار با 
اعضای شورا، قبل از صحن علنی دیروز، 
ایــن موضوع از دستورکارهای دیــروز 
ــد و  ــارج شـ ــ شـــــورای شــهــر مــشــهــد خـ
مــوســی الــرضــا حــاجــی بگلو از دلایــل 
ــدن اســتــیــضــاح و دغــدغــه  ح شـ مــطــر

اعضای شورا برای این موضوع گفت.
با منتفی شــدن دستورکار استیضاح 
ــردار مــشــهــد، سخنگوی شـــورای  ــه ش
اسلامی شهر مشهد، قبل از آغاز جلسه 
علنی، با حضور در جمع خبرنگاران 
ز منتفی شـــدن استیضاح  ، ا حــاضــر
شهردار مشهد خبر داد. حاجی بگلو 
ــاره جزئیات جلسه ســاعــات قبل  دربـ
اعضای شورا با محمدرضا قلندرشریف، 
شهردار مشهد، بیان کرد: امروز جلسه 
کـــاری داشــتــیــم و یکی از موضوعات 
که قبلا در رسانه ها  مهم ایــن جلسه 

نیز اطلاع رسانی شده بود، استیضاح 
شهردار بود.

ح سؤالی  وی ادامــه داد: براساس طر
کــه هــمــکــاران داشــتــنــد و قــانــع نشده 
ــد، امـــروز حتما بــایــد استیضاح  ــودن ب
شکل می گرفت و در دســتــورکــار بــود؛ 
اما با توجه به گفت وگو هایی که بین 
اعضای شــورای شهر و شهردار انجام 
شــد، پیشنهاد هایی از ســوی شــورای 
شهر به شهردار ارائه کردیم که شهردار 
باید این تعهدات را اجرا کند و به آن ها 

پای بند باشد.
گر شهردار تعهداتی  وی با بیان اینکه ا

که به شورا داده است، عملیاتی نکند 
استیضاح دوبـــاره در دســتــورکــار قــرار 
خواهد گرفت افــزود: با ایــن اتفاقاتی 
که افتاده فعلا استیضاح از دستورکار 
ج می شود تا یکی دو هفته آینده،  خار
در این مدت شهردار تعهداتی را که به 
گر این  ما داده اند، انجام می دهند و ا
تعهدات انجام شد، استیضاح منتفی 
گر انجام نشود، دوباره در  می شود، اما ا

دستورکار قرار می گیرد.
سخنگوی شورای اسلامی شهر مشهد 
در ادامه گفت: این مسئله از اختیارات 
گر یک روز  شورای شهر است و حتی ا

هم به تغییر نیاز باشد و اعضا به این 
کــه تغییر بـــرای مــردم  نتیجه برسند 

خوب است، انجام خواهند داد.

در حوزه انتصابات دخالت نمی کنیم  

ســخ به  ر پــا جی بگلو همچنین د حا
سؤالی درباره پیشنهاد اعضای شورای 
شهر به شــهــردار بــرای تغییر برخی از 
کــرد: انتصابات اصلا  کید  معاونان تأ
به اعضای شورای شهر ارتباطی ندارد 
ــن حـــوزه، دخــالــت نمی کنیم.  و در ای
پیشنهادهای ما درباره پیشرفت های 
پــروژه هــای عمرانی مثل مترو، سطح 

ــل شــهــیــد فــهــمــیــده و ســایــر  ــوم پـ ــ س
پروژه های سطح شهر بود. دغدغه ما 
صددرصد پروژه های عمرانی است و 
حواشی که در برخی صفحات درباره 
شـــورای شهر و برخی پیشنهادهای 
اعضا به شهردار مطرح می شود به هیچ 

عنوان صحت ندارد.

5 معبر به نام شهدا  

ــن صــحــبــت هــا، جلسه  ــا پــس از ایـ امـ
علنی شــورای اسلامی شهر به صورت 
رسمی آغاز شد و اعضای شورای شهر 
ح ها و لوایح پرداختند.  به بررسی طر
ــه نــام  لایــحــه نـــام گـــذاری پــنــج مــعــبــر ب
شــهــدای گــرانــقــدر تنها لایــحــه ای بود 
که در صحن دیــروز به بحث و بررسی 
گذاشته شد و با موافقت هر چهارده 
عــضــو حــاضــر در جلسه دیــــروز، معبر 
فرعی نجف 30 در خیابان توس 65 به 
نام شهید موسی رحیمی، معبر فرعی 
نجف 25 در خیابان توس 65، به نام 
شهید حــســن جــــوادی، معبر فرعی 
شهید طالبی3 در خیابان تــوس1، به 
نام شهید رمضان شکارسو، معبر فرعی 
شهید ابراهیمی 23 در خیابان طبرسی 
ــام شهید سیدمحمدجواد  38، بــه ن
گــلــزایــی، معبر فــرعــی شهید  حسینی 
آقایی 1 در خیابان شهید ابراهیمی 
 27، به نام شهید رضا مبرا نام گذاری 

شد.

سخنگوی شورای اسلامی شهر:

پیشرفت پروژه های عمرانی دغدغه شورا است

ــورای  ــ ســخــنــگــوی ش نطق 
پیش از 
دستور

اسلامی شهر مشهد با 
اشاره به رنج و سختی 
مردم غزه در مقابله با 
تجاوزگری وحشیانه رژیم صهیونیستی، 
گفت: مردم مظلوم غزه زیر بار بمباران 
گرفتند و  ــرار  موشک های اسرائیل ق
برخی ملت های مسلمان جهان اسلام 
کردند، تا کی باید مظلومیت  سکوت 
ادامه پیدا کند؟ آیا باید منتظر بود تا 
اسرائیل هر کاری دوست دارد انجام 
دهد و کشورهای جهان اسلام سکوت 
کنند؟ خدا لعنت کند آن هایی که در 
ارتباط با این رژیم کودک کش سکوت 

می کنند.
ــا حــاجــی بــگــلــو در نطق  ــرض ــی ال ــوس م
پیش از دستور خود در صحن علنی 
ــه داد: امـــیـــدوارم  ــ ــورای شــهــر ادام ــ ش
که همیشه  جمهوری اسلامی ایــران 
کــرده است،  به جبهه مقاومت کمک 
این بار وارد نبرد شود و اتفاقی را رقم 
بزند. نمی توانیم تحمل کنیم ببینیم 
ــان و نـــوجـــوانـــان به  ــودکـ نـــــــوزادان، کـ
شهادت می رسند و ما سکوت کردیم 
کار فیزیکی انجام نمی دهیم.  و هیچ 
امــیــدوارم مسئولان عالی رتبه کشور 
کاری انجام دهند که بتوان جلوی این 

رژیم کودک کش را گرفت.
سخنگوی شورای اسلامی شهر مشهد 
دربـــاره استیضاح شــهــردار مشهد نیز 
گفت: گاهی برخی اعلام می کردند که 
استیضاح، مطالبه حاجی بگلو است، 
کــه مــن سخنگو هستم و  در صــورتــی 
که در شورا  تکلیف دارم تصمیماتی 
گرفته می شود را اطلاع رسانی کنم. این 
گر نظر  نظر شخصی من نبوده است، ا
شخصی من باشد در صفحه شخصی 

خودم بارگذاری می کنم.

حق و حقوق نیروهای حجمی پرداخت   

شود

وی با بیان اینکه درباره نیروی انسانی 
کـــردم، افــزود:  در نطق قبلی صحبت 
جناب شــهــردار خواهش دارم حق و 
حقوقات نیروهای شرکتی، حجمی و 
ــراردادی را بدهید، آن هــا بلاتکلیف  قـ
هستند و هیچ اتفاقی در زمینه رفاهیات 
و حقوق آن ها شکل نمی گیرد. در یک 
شرکت و سازمان به نیروهای شرکتی، 
کـــار 150  حجمی و خــدمــاتــی اضــافــه 
ساعت، در دیگری 100 ساعت و جایی 
دیگر 70 ساعت پرداخت می شود، ظلم 

مگر چیست؟
حاجی بگلو خاطرنشان کرد: ما 35 هزار 
نیرو داریــم و در هرجا یک نوع اضافه 
گر این  کار به آن ها پرداخت می شود. ا
مــوضــوع حــل وفــصــل نــشــود، عــیــدی، 
پـــاداش و کــارانــه نیروهای شــهــرداری 

ــراردادی،  ــ اعـــم از رســمــی، پــیــمــانــی، قـ
کتوری انجام نشود، تذکر  حجمی و فا
خواهم داد. وقتی کاری را شروع کنم، تا 
انتها ادامه می دهم. نمی توانم تحمل 
کنم، بازدید میدانی بــروم و نیروهای 
شهرداری جلوی من را بگیرند و نتوانم 
پاسخگو باشم. خواهش می کنم این 

موضوع را هرچه زودتر برطرف کنید.
ســخــنــگــوی شــــــورای اســـلامـــی شهر 
مشهد اضافه کرد: عیدی ایام ولادت 
پرداخت نشده اســت. اولویت اول را 
نیروی انسانی بگذارید. بــرای اینکه 
نیروی انسانی انگیزه و حال کار کردن 
ع رفاهیات و  داشته باشد، به موضو
حق و حقوق ها بستگی دارد. خودمان 
نشستیم و حقوقمان ماهانه به موقع 
پرداخت می شود اما از دیگران مطلع 

نیستیم که چگونه پرداخت می شود.
کــرد:  ــاره پیمانکاران تصریح  وی دربـ
گـــر بــدهــی پــیــمــانــکــاران را پــرداخــت  ا
نکنید، تذکر می دهم و در صحن در 

خدمت شما خواهم بــود، تعارف هم 
ندارم. نمی گویم شما تلاش نمی کنید 
ــا مــوضــوع پــیــمــانــکــاران را مدنظر  امـ
قــرار دهید، اولــویــت را نیروی انسانی 
که  و پیمانکاران بگذارید و تا زمانی 
پیمانکاران را تسویه نکردید پــروژه 
جدیدی را شروع نکنید. باید آنچه را 
ج  در بودجه دارید انجام دهید و خار

از آن نباید انجام دهید.
حاجی بگلو افــزود: باید ایــن دو مورد 
را اولویت قرار دهیم و خواهش داریم 
کند تــا پیمانکاران  شــهــردار پیگیری 
ــر خواستید  گـ تــســویــه شــونــد و بــعــد ا
ج از بودجه انجام دهید،  کارهای خار

ما هم همراهی خواهیم کرد.

7 ساله شدن شــورا، مطالبه مردمی   

است

سخنگوی شورای اسلامی شهر مشهد 
با بیان اینکه روزهای اخیر مصاحبه ای 
را از نمایندگان مجلس دیدیم که جای 

کــرد: ما نمایندگان  تعجب بــود، بیان 
مجلس را نماینده مردم می دانیم اما 
ــا  بــا هفت ســالــه شدن  بــرخــی از آن هـ
شــورا مخالفت می کنند، دوره ششم 
شورا نیاز به هفت ساله شدن ندارد، 
ایـــن یــک مطالبه مــردمــی و مطالبه 
گــر شما  جامع شورایی کشور اســت. ا
ه  یند ، مــن هــم نما ه هستید یند نما
ــرار باشد پشت تریبون  گــر ق هستم. ا
بروید و نمایندگان مردم در شوراهای 
شهر و روستا را فاسد قلمداد کنید، نگاه 

نمی کنیم و پاسخ می دهیم.
وی ادامــــه داد: مــا بــه شــمــا احــتــرام 
گــذاشــت. شما  گذاشتیم و خــواهــیــم 
نــمــایــنــده مــــردم در خــانــه مــلــت و ما 
هم نماینده مــردم در پارلمان محلی 
هستیم، اینکه بگویید بی درایتی است، 
بی درایت شما هستید و یا قوانین را 
نخواندید و ســواد حقوقی ندارید که 
شما را به قانون اساسی و قانون شورا 
ارجـــاع مــی دهــم و بعد پشت تریبون 
اظهار نظر کنید. شــوراهــا را در کشور 
کنید و عملکرد مــا را  فــاســد قــلــمــداد 
زیــر ســؤال ببرید، عملکرد شما را هم 

خواهیم دید.
حــاجــی بــگــلــو اضـــافـــه کــــرد: نــمــایــنــده 
ــورای  ــود ش اســتــان دیــگــری فــرمــوده ب
عالی استان ها در جایگاهی نیست 
که لایحه بدهد. آقای بی سواد من به 
کنید.  شما می گویم قانون را مطالعه 
یــک اصــل قــانــون اســاســی مــربــوط به 
شــوراهــای شهر و روستا و شش اصل 
قانون اساسی مربوط به شوراهاست 
و اصل صــدودوم به طور واضــح اعلام 
کــه عالی ترین نــهــاد شــوراهــا،  می کند 
شورای عالی استان هاست و می تواند 

مستقیم طرح به مجلس ارائه کند.

موسی الرضا حاجی بگلو در نطق پیش از دستور

نیروی انسانی و پیمانکاران، اولویت اول شهرداری باشد

معاون مالی و پشتیبانی شهرداری مشهد خبر داد

تخفیف 22درصدی بدهی ساختمانی تا پایان تابستان

معاون مالی و پشتیبانی شهرداری مشهد گفت: مصوبه شرایط 
پرداخت و تسویه بدهی مؤدیان حقیقی و حقوقی به شهرداری، 
مساعدت هایی در پرداخت نقدی، تقسیط بدهی و ارائه تضامین 

و نظایر آن، برای سه ماهه دوم سال در نظر گرفته شده است.
قاسم زوکی نژاد افزود: شهرداری مشهد برای ایجاد رونق در صنعت 
ساختمان و تسهیل و مساعدت در تسویه بدهی در فصل تابستان، 
کثر تا 31 شهریورماه و  تخفیف 22درصدی را برای آن بخش بدهی عوارض که حدا

به صورت نقد پرداخت شود، اعمال می کند .
ح بیان کرد: حداقل پرداخت نقدی  وی در تشریح میزان پرداخت نقدی این طر
بدهی در زمان تقسیط، در همین بازه زمانی برای تقسیط یک ساله 15، برای تقسیط 

دو و سه ساله به ترتیب 21 و 27 درصد خواهد بود.
کید کرد: در راستای سیاست حمایتی  معاون مالی و پشتیبانی شهرداری مشهد تأ
شورای اسلامی شهر، حداقل پرداخت نقدی بدهی در حوزه های کم برخوردار، صرفا 
کثر مدت  همان 15درصــد برای تقسیط تا 36 ماه اعمال می شود. در ضمن حدا
تقسیط بدهی، برای تقسیط عناوین مختلف بدهی های ساختمانی )اعم از عوارض، 

جرایم و...( تا 36 ماه مقدور است.
زوکی نژاد در تشریح سایر تمهیدات و مساعدت های سه ماهه دوم سال گفت: برای 
تقسیط های تا شش ماه هیچ گونه افزایشی اعمال نمی شود و تقسیط به صورت 12، 
کثر نرخ مصوب  24 و 36 ماه به ترتیب با اعمال 50 درصد، 70 درصد و 100 درصد از حدا

شورای پول و اعتبار، انجام می شود.
گــفــت: وفـــق مساعدت  وی دربــــاره تضامین تقسیط بــدهــی هــای ساختمانی 
صورت گرفته، تقسیط با یک ضامن، تا 1.5 برابر نصاب معاملات متوسط )معادل 31.5 
میلیارد ریال(، با دو ضامن تا 2.5 برابر نصاب معاملات متوسط )معادل 52.5 میلیارد 
ریال( و تقسیط برای بدهی بیشتر از این میزان با ترهین سند یا ارائه ضمانت نامه 
بانکی ممکن خواهد بود. معاون مالی و پشتیبانی شهرداری مشهد بیان کرد: شرایط 
اعلام شده در فصل تابستان، مطلوب بوده و از ابتدای مهرماه، میزان تخفیف نقدی 
به 19درصد کاهش پیدا می کند و حداقل پرداخت نقدی نیز 10درصد نسبت به فصل 

تابستان افزایش خواهد داشت.
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